

[Text]

taken into account. You know, you can be sick from the flu or something else and still be pregnant. I think this is an important consideration as well.

I would like to finish off by saying that I liked your final remark. I thought it was marvelous that you have crisis lines for salmon poachers but not for the other important parts, or the more important parts, of life and particularly violence towards women and children. Thank you very much, personally, and on behalf of our committee.

Ms Bell: Thank you.

The Vice-Chairman (Mrs. Browes): Thank you, Ann Bell and Dorothy Robbins, for the presentation. You can be assured that we will be taking your recommendations into consideration. Those persons on the committee who are not present today will also receive a copy of your brief, as we come down with our final recommendations.

Thank you very much.

Ms Bell: Thank you.

The Vice-Chairman (Mrs. Browes): I would like to now call on the final group that we will be hearing today, which is Fathers Fighting Back. Mr. Owen Crosson will be the spokesperson for that group.

• 1720

Welcome, Mr. Crosson, to the hearing. We appreciate you being here all day and listening to the submissions. You know how we are conducting the hearings, so if you would like to make your opening statement, we will have some opportunity for the members to ask a few questions.

Mr. Owen Crosson (Spokesman, Fathers Fighting Back): Thank you very much. I am probably going to be the odd man out here, so we will see what happens.

My name is Owen Crosson and I am here speaking for a group of fathers fighting back. We are not really a fully organized group here in St. John's yet, but have been associated with some of the boys in Moncton and Halifax, who started out the organization there. I understand there are now about 14 splinter groups across Canada, calling themselves Fathers Fighting Back, and no doubt these other groups, as well as the one here, all started because of this committee going across and checking for discrimination, etcetera.

This happened very suddenly. I do not have any prepared brief. I am just going to speak from the shoulder, as the saying goes.

I was talking to one of the boys last night who is very active in Fathers Fighting Back in Moncton. He made me aware of your group being here today, so consequently I am here just to make a representation and to speak. Coincidentally, we had a meeting just last week with the local paper here. We had an article in the paper on Saturday about Fathers Fighting Back and how we anticipate getting an organization going here and how we will probably be a little bit more organized. We will

[MST]

[Translation]

d'admissibilité des prestations de maternité et dont il faut également tenir compte. Vous pouvez avoir la grippe ou une autre maladie et être enceinte. Je crois qu'il faut tenir compte de ces maladies non reliées.

J'aimerais terminer en disant que j'ai bien aimé votre dernière remarque. C'est merveilleux de savoir que vous avez des lignes pour des appels d'urgence dans le cas du braconnage du saumon et non pour des choses plus importantes de la vie, et particulièrement dans le cas de la violence envers les femmes et les enfants. Je vous remercie beaucoup personnellement et au nom de notre Comité.

Mme Bell: Merci.

La vice-présidente (Mme Browes): Merci Ann Bell et Dorothy Robbins pour votre exposé. Vous pouvez être certaine que nous tiendrons compte de vos recommandations. Les personnes de notre Comité qui sont absentes aujourd'hui recevront également une copie de votre mémoire ainsi que de vos recommandations finales.

Merci beaucoup.

Mme Bell: Merci.

La vice-présidente (Mme Browes): J'aimerais maintenant donner la parole au dernier groupe que nous entendrons aujourd'hui, soit *Fathers Fighting Back*. M. Owen Crosson sera le porte-parole pour ce groupe.

Soyez le bienvenu à ces audiences publiques, monsieur Crosson. Nous apprécions le fait que vous soyez resté ici toute la journée pour entendre les autres présentations. Vous savez comment nous procédons au cours de ces audiences. Faites votre exposé et ensuite, nos membres pourront vous poser quelques questions.

M. Owen Crosson (porte-parole, Fathers Fighting Back): Merci beaucoup. Je ferai probablement figure d'étrange personnage mais nous verrons bien ce qu'il adviendra.

Je m'appelle Owen Crosson et je suis ici pour vous parler d'un groupe de pères qui veulent réagir. Notre groupe de St. John's n'est pas encore très bien organisé, mais nous sommes associés avec certains gars de Moncton et d'Halifax qui ont mis cette organisation sur pied dans ces villes. Je crois qu'il y a actuellement 14 de ces groupes au Canada appelés *Fathers Fighting Back* et tous ces groupes, tout comme le nôtre, ont sans aucun doute pris naissance à l'annonce de ce Comité qui parcourait le Canada pour s'enquérir de la discrimination, etc.

Tout s'est passé très vite. Je n'ai pas de mémoire écrite. Je vous dirai tout simplement les choses telles qu'elles sont.

Je parlais justement hier soir à un des gars qui est très actif dans le mouvement des *Fathers Fighting Back* de Moncton. Il m'a appris que votre groupe était pour être ici aujourd'hui, je suis donc venu pour faire ma représentation et pour vous parler. Pure coïncidence, nous avons justement rencontré les représentants de la presse locale la semaine dernière. Il y a eu un article dans le journal de samedi au sujet des *Fathers Fighting Back* et sur la façon dont nous prévoyons mettre sur